
Beskæftigelsesudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 31. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 250

Vil ministeren, i lyset af, at ca. 450 af de mest benyttede og erfarne tolke på Rigspolitiets

tolkeliste har tilkendegivet, at de ikke vil deltage i samarbejdet med myndighederne under

den nye rammeaftale om levering af fremmedsprogstolkning, bl.a. som konsekvens af en

reduktion af honoraret for skriftlig oversættelse med over 60 pct., redegøre nærmere for,

hvad der ligger til grund for den vurdering fra Rigspolitiet, som ministeren nævner i svaret

på BEU alm. del- spørgsmål 175, om at rammeaftalen samlet set vil øge kvaliteten af tol-

keydelserne, når en så stor del af de mest benyttede, uddannede og erfarne tolke ikke

længere ønsker at fortsætte samarbejdet med myndighederne under den nye rammeafta-

le?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
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